
 

 

 

Zápis č. 14/2013 z 14. jednání pléna AS FEK ZČU v Plzni ze dne 

20. 3. 2013 

Přítomní senátoři: PhDr. Věra Dvořáková, PaedDr. Dana Egerová Ph.D., Ing. Venuše 

Fišerová, RNDr. Mikuláš Gangur Ph.D., Ing. Pavlína Hejduková Ph.D., Bc. Klára Jechová, 

Ing. Michaela Krechovská Ph.D., JUDr. Ing. David Martinčík, Ing. Jiří Pešík, Ing. Martin 

Polívka, Mgr. Romana Suchá, Ing. Jan Tlučhoř Ph.D., Bc. Jana Vítovcová 

Omluvení senátoři: Ing. Josef Červený Ph.D., Bc. Zuzana Malá, Bc. Andrea Šusterová 

Přítomní hosté (od začátku jednání): Doc. Dr. Ing. Miroslav Plevný, Ing. Hana Kunešová, 

Ing. Mgr. Radka Součková 

Přítomno: Na začátku jednání přítomno 12 senátorů AS FEK, v průběhu jednání 

přítomno vždy alespoň 11 senátorů, senát byl tedy po celou dobu jednání 

usnášeníschopný.  

Skrutátory byli jmenováni senátorka Krechovská a senátor Martinčík.  

Program 14. jednání pléna AS FEK ZČU v Plzni  

1. Rozpočet FEK ZČU v Plzni na rok 2013  

2. Změny ve složení Vědecké rady FEK ZČU 

3. Zpráva o průběhu zimního semestr akademického roku 2012/2013  

4. Zpráva o průběhu státních závěrečných zkoušek z ekonomie 

5. Informace o připravované reakreditaci studijního oboru Podniková ekonomika a 

management a Informační management v navazujícím magisterském studiu 

6. Zprávy z AS ZČU v Plzni 

7. Různé  

Na úvod jednání přivítala předsedkyně AS FEK dr. Egerová všechny přítomné senátory i 

hosty a představila novou studentskou senátorku Bc. Janu Vítovcovou. Poté je seznámila s 

navrhovaným programem jednání. Následně bylo o předloţeném návrhu programu hlasováno. 

V průběhu projednávání návrhu programu se dostavil dr. Tlučhoř.  

Přítomno: 12 členů AS FEK  

Hlasování o programu jednání: pro: 12, proti: 0, zdrţel se: 0  

Program 13. jednání pléna AS FEK byl schválen.  

 

Ad 1) Rozpočet FEK ZČU v Plzni na rok 2013   

Předsedkyně AS FEK Dr. Egerová zahájila tento bod jednání a následně poţádala děkana 

FEK Doc. Plevného, aby okomentoval předloţený návrh rozpočtu FEK na rok 2013. Ten 

vysvětlil především metodiku tvorby rozpočtu pro katedry a střediska. Ing. Součková 



doplnila, ţe ve výsledku  VH 2012 za FPP u děkanátu FEK jsou započteny i výsledky 

z CECEVu a rezervy fakulty na projekty. 

Předsedkyně Dr. Egerová otevřela diskuzi. Dr. Gangur poţádal o změnu v nákladech na 

plochu sekretariátu v Chebu. Mzdové náklady sekretářky se v tomto případě dělí mezi katedry 

KEM, KFU a KPM, ale náklady na plochu hradí jen KEM. Roční náklady činí cca. 45 tisíc 

Kč, podle navrhované změny by se na nich kaţdá katedra podílela částkou 15 tisíc Kč. 

Vedoucí KFU i KPM s návrhem souhlasili a změna tedy byla zapracována do rozpočtu.  

V průběhu projednávání tohoto bodu se dostavil senátor Polívka. 

Protoţe k předloţenému návrhu rozpočtu nebyly další dotazy, nechala předsedkyně AS FEK 

hlasovat o následujícím usnesení:  

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU v Plzni schvaluje rozpočet FEK ZČU na rok 

2013. 

Přítomno: 13 členů AS FEK  

Hlasování: pro: 13, proti: 0, zdrţel se: 0  Usnesení bylo přijato.  

Děkan FEK následně poděkoval senátorům za schválení rozpočtu. 

 

Ad 2) Změny ve složení Vědecké rady FEK ZČU v Plzni 

Pan děkan senátorům vysvětlil nutnost změny ve sloţení VR – je nutné jmenovat nového 

člena za zesnulého doc. Šuláka. Pan děkan navrhl, aby Vědecká rada byla doplněna o člena 

Katedry geografie, doc. Dokoupila. Bylo hlasováno o následujícím usnesení: 

Akademický senát FEK ZČU v Plzni schvaluje předložený návrh na jmenování doc. 

PaedDr. Jaroslava Dokoupila Ph.D. členem Vědecké rady Fakulty ekonomické ZČU 

v Plzni. 

Přítomno: 13 členů AS FEK  

Hlasování: pro: 13, proti: 0, zdrţel se: 0  Usnesení bylo přijato.  

 

Ad 3) Zpráva o průběhu zimního semestr akademického roku 2012/2013  

Předsedkyně Dr. Egerová poţádala paní proděkanku Kunešovou, aby informovala senátory o 

průběhu zimního semestru. Paní proděkanka předloţila senátorům materiály s počty 

neúspěšných studentů za první semestr bakalářského i navazujícího studia a upozornila na 

nejvíce problémové předměty v zimním semestru.  

Paní proděkanka ukázala i nejvíce problémové předměty v zimním semestru. V bakalářském 

studiu se jedná o KEM/EK1, KFU/VF a KMO/MTGA a v navazujícím studiu KPM/SMA a 

KPM/PMA. Paní proděkanka s panem děkanem informovali senátory i o dosavadním stavu 

přihlášek ke studiu na FEK ZČU pro akademický rok 2013/2014.  

V průběhu tohoto bodu se vzdálili senátoři Tlučhoř a Polívka a odešla senátorka Suchá. 

 

Ad 4) Zpráva o průběhu státních závěrečných zkoušek z ekonomie 

Paní proděkanka dále informovala o výsledcích státní zkoušky z ekonomie. Studenti, kteří 

neuspěli, se mohou zúčastnit opravných termínů v dubnu a květnu 2013. 

Senátorka Vítovcová navrhla, zda by nebylo vhodné zvýšit kapacitu v květnu s ohledem na 

končící studenty, kteří v dubnu chtějí dopsat diplomovou práci. Vedoucí KEM tuto moţnost 

zváţí. 



Během tohoto bodu jednání se vrátili senátoři Tlučhoř a Polívka. 

Po skončení diskuse navrhla předsedkyně AS FEK k hlasování následující usnesení, týkající 

se bodů 3 a 4:  

Akademický senát FEK ZČU v Plzni bere na vědomí zprávu paní proděkanky ing. Hany 

Kunešové o průběhu zimního semestru 2012/2013 a o průběhu státních závěrečných 

zkoušek z ekonomie. 

Přítomno: 12 členů AS FEK  

Hlasování: pro: 12, proti: 0, zdrţel se: 0  Usnesení bylo přijato.  

 

Ad 6) Informace o připravované reakreditaci studijního oboru Podniková ekonomika a 

management a Informační management v navazujícím magisterském studiu 

Paní proděkanka nejprve seznámila senátory se změnami ve studijním oboru Podniková 

ekonomika a management, kde současné zaměření Management podniku bude nahrazeno 

novým zaměřením KMO. V oboru PEM dojde ke sníţení počtu předmětů katedry KPM, a 

naopak bude nabízeno více předmětů z kateder KFU a KMO. Dále paní proděkanka 

seznámila senátory se změnami ve studijním plánu oboru Informační management – 

(navazující studium).   

V průběhu tohoto bodu odešel senátor Polívka. 

Předsedkyně AS FEK nechala hlasovat o následujícím usnesení:  

Akademický senát FEK ZČU v Plzni bere na vědomí zprávu paní proděkanky ing. Hany 

Kunešové o připravované reakreditaci studijního oboru Podniková ekonomika a 

management a Informační management v navazujícím magisterském studiu. 

Přítomno: 11 členů AS FEK  

Hlasování: pro: 11, proti: 0, zdrţel se: 0  Usnesení bylo přijato.  

 

Ad 6) Zprávy z AS ZČU v Plzni  

Dr. Dvořáková stručně informovala senátory o dění v AS ZČU, o jmenování nového kvestora 

ZČU. Dále o tom, ţe AS ZČU projednal a schválil rozpis příspěvku ZČU pro rok 2013 a 

senátoři byli informování o hospodaření ZČU za rok 2012.  

 

Ad 7) Různé 

V tomto bodě vystoupil senátor Tlučhoř, který zdůraznil nutnost vypisování dostatečného 

mnoţství termínů pro studenty kombinovaného studia a CŢV. Po něm se jiţ nikdo další do 

rozpravy nepřihlásil.  

Předsedkyně dr. Egerová senátorům poděkovala za účast a jednání ukončila. 

 

 

 

 



Schválená usnesení 

Usnesení 1: 

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU v Plzni schvaluje rozpočet FEK ZČU na rok 

2013. 

 Usnesení 2: 

Akademický senát FEK ZČU v Plzni schvaluje předložený návrh na jmenování doc. 

PaedDr. Jaroslava Dokoupila Ph.D. členem Vědecké rady Fakulty ekonomické ZČU 

v Plzni. 

Usnesení 3: 

Akademický senát FEK ZČU v Plzni bere na vědomí zprávu paní proděkanky ing. Hany 

Kunešové o průběhu zimního semestru 2012/2013 a o průběhu státních závěrečných 

zkoušek z ekonomie. 

Usnesení 4: 

Akademický senát FEK ZČU v Plzni bere na vědomí zprávu paní proděkanky ing. Hany 

Kunešové o připravované reakreditaci studijního oboru Podniková ekonomika a 

management a Informační management v navazujícím magisterském studiu. 

 

 

 

 

 

        

 


